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Želimo, da bi občani še bolj pomagali občlnski skupščini, pravi

župan Karel Kušar
Kaj nam je preteklo leto prineslo nn-

vcga, kateri problemi so ostali nerešeni,
smo vprašali predsednika občinske skup-
ščine Karla Kušarja. Takolc je odgovo-
rii:

»Zelo vesel dogodek ob začetku leta
1971 je bila slavesna otvoritev šole Fran-
ceta Bevka. Sola je urejena po sodobnih
načelih in je v poiws vsej občini. Kot
skoraj povsod so tudi v bežigTajski ob-
činl prablemi ^lstva in varstva zelo
pereči. Potiebe so mnogo večje, kot pa
možnosti, če upoštevairao le proračunska
sredstva. ReJerendum za samoprispevek
je uspel, hitreje bamo zgradili nove
šole in vaistvene ustanove, ki pa bodo
položaj le omilile ne pa ga tudi rešile.

Skoraj največ zadiovoljstva čutimo ob
pogledu na kamunalno urejanje naše
občine. Glavne stvari so urejene, z malo
dobre volje itn finandnimi sredstvi boino
pomanjkljivosti odpravili. Letošnje naj-
večje gradbišče je v centru Bežigrada,
na križišču Titove in nove Linhartove
ceste. Podhcda bosta nudila peš<«m več-
jo varnost. Gradnja Soseske 7 lepo na-
preduje, zdi pa se, da ni tak&iega elana
pii gradnji kot smo prSčakovali. More-
bitne ovire bo treba nujno odstrarriti,
da bomo probivalcem lahko nudili nova
stanovanja.

Gospodarska podjetja so lepo napre-
dovala, kljub teža.vam, ki so jih morala
premagovati, saj je nellkvidnost trkala
na njihova vrata. Še danes imajo nena-
vadno dolge sezname dolžnikov, kar jih
ovlra pri normalnom delu. Devalvacija
dinarja in raz<ne restrikeije pri izvozu so

seveda tudi povzročale težave. Zadovolj-
nl smo lahko, da nimamo podjetij, kl bi
poslovala z izgubo. Samoupravni odnosi
so že dokaj utrjem, vendar jih bodo

vnaprej še izpopolnjevali v duhu 21. in
22. zveznega amandmaja.

Zelo razveseljivo je, da so krajeroe
skupnosti močneje zaživele, postajajo
male političiie enote, ki nudijo občanom
neposredno pomoč oziroima omogočajo
samoupravljanje občanov. Krajevne skup-
nosti so organizirale tudi civilno za-
Sčito, ki ponekod dobro deluje. Pogreša-
mo pa fooljšo koordinacijo in ve6jo med-
sebojno potnoč ali bolje povedano večjo
širino pii reievanju skupiuh problemov.

še vedno je ostal nerešen problem
arondaoije. Na sestanku vseh zaintere-
siranih je bila sestavljena komisija, kl
naj bi do spomladi pripravila predlog
za rešitev tega spora. Upajmo, da bo
koimisija s svojimi predlogl uspela.

Želimo, da bi občani pri reševanju
splošne problematilke v prihodnoem letu
še bo!j poinagali občinski skupšoinl pri
njenem delu in tako uveljavljali svoje
samiotjpravne pravice. Delo občanov v
političnih in družbenih organizacijah naj
bi bilo še bolj vsestranako in pogloblje.
no, da bi pomagali pri konkretnih pri-
merih najti dobro in hitro rešitev.

Za dosedanjo vsestransko pomoč ob-
čanov, organov akupSčlne, obiinske upra-
ve in zlasti odbomikov, se iskreno za-
hvaljujem in prosim sa nadaljnijo po.
moč, v korist BežigrajčanDV in Ljub-
ljane nasploh.

2elim vsem ab&mom srečno in zado.
voljno novo lefco ter mnogo zdravja.«


